
előtt tiszta kőrisesnek minősíttetett, jelenleg gyertyános erdőnek 
mondható. 

Végül még csak annyit óhajtok megjegyezni, hogy a gyer
tyán jelenléte mindaddig, mig a töltő fanemet képviseli, nem 
csak kívánatos, de szükséges is. 

De amint terjeszkedése folytán ezt a határt átlépi, az erdők 
minőségére, különösen a hozadék mennyiségére felette hátrányos 
hatással bir. Lippóczy Béla. 
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HIVATALOS KÖZLEMÉNYEK. 

HIRDETMÉNY. 

Az 1919. évben a tavaszi erdészeti államvizsga 1919. évi 
május hó 5-én és a rákövetkező napokon fog megtartatni. 

Budapest, 1919. évi február hó 26-án. 
Földmivelésügyi miniszter. 
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KÜLÖNFÉLÉK. 

Az Országos Erdészeti Egyesület állandó bizot tsága ujab
ban a következő fontosabb ügyeket tárgyalta: a földbirtokreform
mal kapcsolatosan az egyesületnek a birtokrendezési tanácsban 
való képviseltetését kezdeményezte és Eránosz főerdőtanácsos 
előadása mellett azokkal a kiegészítő intézkedésekkel foglalkozott, 
amelyek erdőgazdasági vonatkozásban szükségesek lennének. 

Foglalkozott továbbá a gazdasági kamarák ügyével, amely 
végleges megoldást azonban még nem nyert. Ebben a kérdésben 
Biró Zoltán főerdőtanácsos vezette a tárgyalásokat a minisztérium 
illetékes osztályával. 

A nyolc órai munkaidő behozataláról szóló törvénytervezetre 
nézve az egyesület Medveczky Ernő főerdőtanácsos előadmánya 
alapján kifejtette a kormány előtt, hogy a természeti viszonyok 
által rövid időre korlátozott egyes erdőgazdasági munkáknál 


